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Από το υπ’ αριθ. 23/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 860/2004 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση αποχαρακτηρισμού του υπ’ αριθ. 1578 
κοινόχρηστου δημοτικού τεμαχίου 
αγροκτήματος Βέροιας.  

 
       Σήμερα 20 Δεκεμβρίου του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 16-12-2004 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  29 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Γ. Τροχόπουλος Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Κ. Πουλασουχίδης Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης    
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ν. Κεχαγιόγλου    
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
9. Ι. Ακριβόπουλος   -------- 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Π. Πιτούλιας 
11. Θ.  Σιδηρόπουλος   Γ. Μανακούλης 
12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
13. Μ. Σακαλής    
14. Χ. Φουρνιάδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 857/2004 

απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος, Γ. 
Ορφανίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 858/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης και προσήλθαν οι κ.κ. Μ. 
Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος, Γ. Ορφανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 860/2004 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Καλαϊτζίδης Ι. Κουρουζίδης και 
προσήλθαν οι κ.κ. Γ. Μιχαηλίδης, Η. Σοφιανίδης. 

15. Χ. Ντόβας 
16. Σ. Κρομμύδας 
17. Β. Ρήσσου 
18. Κ. Χιονίδης 
19. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
20. Ι. Κουρουζίδης 
21. Μ. Γαβρίδης 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 861/2004 απόφασης 

αποχώρησε ο κ. Σ. Μηλιόπουλος και προσήλθαν οι κ.κ. Ι. 
Καλαϊτζίδης, Ι. Κουρουζίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 862/2004 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Γ. Ορφανίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 865/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 869/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Α. Γκαμπέσης και προσήλθε ο κ. Γ. 
Ορφανίδης. 

22. Δ. Δάσκαλος 
23. Α. Δελαβερίδης 
24. Γ. Μιχαηλίδης 
25. Σ. Μηλιόπουλος 
26. Α. Παπαστεργίου 
27. Α. Τσιάρας 
28. Η. Σοφιανίδης 
29. Γ. Ορφανίδης 

 



 
 
  
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το  2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 11-11-2004 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου οικονομικών Βασιλείου Γιαννουλάκη, που έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε ότι, με την υπ΄αριθ. 252/2003 απόφασή του το Δημοτικό 
Συμβούλιο παραχώρησε κοινόχρηστη δημοτική έκταση στον κ. Αθανάσιο Καραμίχο 
σύμφωνα με το άρθρο 28 του Ν.1080/80 εμβ.=826,21μ2 εκ του υπ΄αριθ. 1578 
τεμαχίου, χαρακτηρισμένου ως ρέμα κοινό. 
 Για να ολοκληρωθεί η παραχώρηση πρέπει να γίνει αποχαρακτηρισμός. 
 Με το υπ΄αριθ. 756/10-9-2004 έγγραφό του το ΤΟΕΒ Βεροίας μας απάντησε 
ότι τα υπ’ αριθ. 1578 και 1665 τεμάχια χαρακτηρισμένα στην οριστική διανομή του 
αγροκτήματος Βεροίας ως ρέματα, δεν χρησιμοποιούνται πλέον από τον ΤΟΕΒ για 
άρδευση. 
 Με την από 29-9-2004 γνωμοδότησή του ο δικηγόρος του Δήμου γνωμοδοτεί 
ότι, μη υπάρχοντος αρμόδιου οργάνου για τον αποχαρακτηρισμό, η αρμοδιότητα 
ανήκει στο δημοτικό συμβούλιο, σύμφωνα με την παρ. 1 του άρθρου 106 του Π.Δ. 
410/1995.. 
 Μετά τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν’αποφασίσει 
σχετικά. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 27-9-04 
γνωμοδότηση του νομικού συμβούλου του Δήμου, με την οποία αυτός γνωμοδοτεί 
ότι α) μπορεί να γίνει νόμιμα ο αποχαρακτηρισμός του παραπάνω τεμαχίου και β) μη 
υπάρχοντος άλλου αρμοδίου για τον αποχαρακτηρισμό οργάνου, η αρμοδιότητα αυτή 
ανήκει στο δημοτικό συμβούλιο Βέροιας. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Δήμαρχος: Με την 252/03 απόφασή μας είχαμε εγκρίνει την εκποίηση 
κατεχόμενης δημοτικής έκτασης στον συμπολίτη μας κ. Αθανάσιο Καραμίχο, 
σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 28 του ν. 1080/80. Τμήματα της έκτασης που 
παραχωρήσαμε ήταν χαρακτηρισμένα ως ρέματα. Ολο αυτό το διάστημα η υπηρεσία 
έψαξε να βρει ποιος φορέας είναι αρμόδιος να αποχαρακτηρίσει ρέματα που δεν 
χρησιμοποιούνται. Απευθύνθηκε στον ΤΟΕΒ, στη Δ/νση Εγγείων  Βελτιώσεων της 
Νομ. Αυτοδιοίκησης και τελικά ύστερα από γνωμοδότηση του νομικού μας 
συμβούλου καταλήξαμε ότι αρμόδιο όργανο να εγκρίνει τον αποχαρακτηρισμό  ή όχι 
τέτοιων ρεμάτων είναι το Δημ. Συμβούλιο. Ο Δήμος το 1985-86 είχε σωληνώσει με 
σωλήνες Φ-80 αυτό το ρέμα για τις ανάγκες των αγροτών κι επειδή πάνω εκεί είναι 
χτισμένος ο στάβλος και προκειμένου να ολοκληρωθεί η διαδικασία της 
παραχώρησης προτείνουμε να γίνει ο αποχαρακτηρισμός από το Δημ. Συμβούλιο 
αυτών των δύο τμημάτων εμβαδού 826τ.μ. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Δελαβερίδης: Γιατί δεν πέρασε αυτό το θέμα από την Επιτροπή Τεχνικών 

Θεμάτων; Η 252/03 απόφαση του Δ. Συμβουλίου υπενθυμίζω ότι δεν ισχύει γιατί 
ακυρώθηκε. Επρεπε το θέμα να έρθει καθαρά σαν αποχαρακτηρισμός. Είπε ο κ. 
Δήμαρχος ότι υπάρχουν οι Φ-80, αυτό είναι σίγουρο ή μέχρι το σχέδιο της πόλεως 
είναι εγκυβωτισμένοι σωλήνες κι από εκεί και πέρα πάει ελεύθερο κι αν παραχωρηθεί 
δεν ξέρουμε τι μπορεί να γίνει; 



Πρόεδρος: Η άποψη της Επιτροπής Τεχνικών ήταν εκφρασμένη από 
παλαιότερες αποφάσεις. Το Δημ. Συμβούλιο είναι υπεράνω όλων των επιτροπών και 
ξέρετε πολύ καλά ότι οι επιτροπές είναι γνωμοδοτικές. 

Δήμαρχος: Το θέμα έρχεται επί αιτήσεως Αθ. Καραμίχου για 
αποχαρακτηρισμό. Εφόσον έχει ακυρωθεί η προηγούμενη απόφαση του Δημ. 
Συμβουλίου το θέμα θα ξανάρθει στο Δημ. Συμβούλιο για παραχώρηση της έκτασης. 
Και ο νομικός σύμβουλος και η υπηρεσία λένε ότι τα νερά έχουν διοχετευθεί σε 
υπόγειο σωληνωτό τσιμενταγωγό διαμέτρου Φ-80 που κατασκεύασε ο Δήμος το 
1985-87. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Ουσουλτζόγλου: Πρέπει να είμαστε πολύ προσεκτικοί σε θέματα που 

αφορούν ρέματα. Εχουμε κάθε μέρα εικόνες στην τηλεόραση γιατί μπαζώθηκαν 
ρέματα, γιατί έγινε κακή εκμετάλλευση χώρων όπου δεν έπρεπε να παρέμβει το 
τσιμέντο, δεν έπρεπε να παρέμβει ο  άνθρωπος γιατί έτσι το θέλει ο Θεός. Χρειάζεται 
πολύ προσοχή και δεν πρέπει να παραχωρούμε χωρίς να εξετάσουμε όλες τις 
παραμέτρους. Δεν έχω αντιληφθεί να έχουμε εξαντλήσει όλα τα περιθώρια του 
θέματος και να  έχουμε σαφή ενημέρωση. Επειδή κρίνω πολύ σημαντικό το θέμα 
ρώτησα κι έμαθα ότι οι σωλήνες φτάνουν μέχρι το σχέδιο της πόλης και δεν πάνε 
παρακάτω. Τα νερά από τα Παπάκια καταλήγουν εκεί. Αυτή τη στιγμή δεν εγγυάται 
καμία υπεύθυνη υπηρεσία ότι δεν υπάρχει πρόβλημα. Ο κ. Καραμίχος είναι φίλος 
όλων κι αντί να μετράμε πολιτικό κόστος από τη μία ή την άλλη μεριά θα πρέπει να 
δούμε υπεύθυνα πώς θα προφυλάξουμε αυτόν, την οικογένειά του και την πόλη γιατί 
αν γίνει μία στραβή η ευθύνη είναι μεγάλη και η δική μας ακόμη μεγαλύτερη. Δεν 
μπορώ να δεχθώ όταν δεν έχει ξεκαθαριστεί απολύτως το θέμα, όταν μία υπεύθυνη 
υπηρεσία δεν εγγυάται την ασφάλεια όλης αυτής της ιστορίας. 

Δελαβερίδης: Το εισηγητικό σημείωμα το υπογράφει ο κ. Γιαννουλάκης και 
λέει ότι «σας γνωρίζουμε ότι με την 252/2003 απόφαση του Δημ. Συμβουλίου 
παραχώρησε κοινόχρηστη δημοτική έκταση στον κ. Αθανάσιο Καραμίχο». Αφού 
γνωρίζουν ότι στη συνέχεια, μετά από ένσταση στην Επιτροπή του  άρθρου 18, έγινε 
δεκτή επομένως δεν ισχύει η απόφαση του Δ. Συμβουλίου και άρα δεν ισχύει και η 
παραχώρηση. Στη συνέχεια λέει «για να ολοκληρωθεί η παραχώρηση πρέπει να γίνει 
αποχαρακτηρισμός». Δεν είναι έτσι η διαδικασία γιατί πρώτα αποχαρακτηρίζουμε και 
στη συνέχεια έρχεται θέμα στο Δημ. Συμβούλιο γιατί έχει πλέον τις προϋποθέσεις 
παραχώρησης γιατί πραγματικά το κατέχει από πολλών ετών, έχει μέσα κτίσμα κ.λ.π. 
Αυτή τη στιγμή όμως είναι ακόμη ρέμα κι επομένως δεν είναι παραχωρημένο. 
Ακουσα τον κ. Δήμαρχο που λέει ότι ο σωλήνας είναι μέχρι τον περιφερειακό αλλά 
εγώ ξέρω ότι τα νερά φτάνουν μέχρι το σχέδιο πόλης. Εγώ προτείνω πρώτα να 
εγκυβωτίσουμε τα νερά, να τα σωληνώσουμε, να φύγουν μετά από τον σημερινό 
περιφερειακό κι από εκεί και πέρα να μιλήσουμε για αποχαρακτηρισμό και να 
παραχωρήσουμε στον κ. Καραμίχο το τεμάχιο που δικαιούται. Διάβασα τη 
γνωμοδότηση των νομικών μας που λέει πως αφού δεν υπάρχει φορέας θα πρέπει να 
αποφασίσει το Δημ. Συμβούλιο. Αυτό δεν γίνεται γιατί κε Δήμαρχε εσείς μπορεί να 
μην έχετε ευθύνες εμείς όμως  έχουμε και σε αντίστοιχες περιπτώσεις ξέρετε ότι μας 
κάλεσαν στα δικαστήρια. 

Ορφανίδης: Καλό είναι να ευλογούμε τα γένια μας αλλά αυτό δεν σημαίνει 
ότι δεν πρέπει να λειτουργούν οι επιτροπές και να έχουν άποψη και σήμερα υπάρχει 
μία αδυναμία απόφασης γι’ αυτόν ακριβώς τον λόγο, δηλ. γιατί δεν υπάρχει μία 
τεκμηριωμένη τεχνική έκθεση που να λέει αν μπορούμε ή όχι να το κάνουμε αλλά 
υπάρχει μία ασάφεια. Μπορεί να έχουμε ικανότητα και δυνατότητα να ψηφίζουμε 
αλλά όταν το κάνουμε πρέπει να είναι τεκμηριωμένη η απόφασή μας κι αν δεν 



μπορούμε εμείς υπάρχουν υπηρεσίες που μπορούν να το κάνουν. Είναι λάθος η 
διαδικασία και κακώς θα αποφασίσουμε σήμερα. Λέμε ότι αυτό το ρέμα σήμερα είναι 
υπόγεια σωληνωμένο. Παραβλέπω το θέμα που καταλήγει και ρωτώ εάν αυτός ο 
άνθρωπος θέλει να δομήσει ξέρουμε σε ποιο σημείο είναι ο αγωγός; Κι αν αύριο μας 
πει ότι τον ενοχλεί και με δικά μας να τον μεταφέρουμε στα όρια του οικοπέδου του, 
δεν είμαστε υποχρεωμένοι να το κάνουμε. Και ρωτάω κάτι δύσκολο που δεν μπορείτε 
να μ΄ απαντήσετε, το ρέμα μεταφέρεται; Μπορούμε να ακολουθήσουμε έναν 
εγκυβωτισμό όπως είπε και ο κ. Δελαβερίδης αλλά δεν μεταφέρεται. Οι 
χαρακτηρισμοί των ρεμάτων έγιναν για κάποιες φυσικές ή τεχνητές ανάγκες. Γι’ αυτό 
θα έλεγα σήμερα να μην πάρουμε απόφαση γι’ αυτό το θέμα αλλά να γίνει μία 
τεκμηριωμένη τεχνική έκθεση που να λέει ότι μπορεί να γίνει αυτό και μετά να 
αποφασίσουμε. Γιατί σήμερα έχουμε τη δυνατότητα αλλά όχι τη γνώση. 

Φουρνιάδης: Ο χαρακτηρισμός του ρέματος έγινε με τους χάρτες του 1931, οι 
αποτυπώσεις ξεκίνησαν το 1926 και ολοκληρώθηκαν το 1931 που τότε ήταν ρέμα. 
Κάπου αν είχε και λίγο νερό το έλεγαν ρέμα κι αυτό δεν αποτελεί στοιχείο. Από το 
1950 έπαψε να είναι ρέμα, το μέρος είναι μπαζωμένο, υπάρχει κτίσμα επάνω και η 
πλημμύρα του ΄78 δεν το έθιξε. Τα νερά που έρχονται από τα Παπάκια αυτή τη 
στιγμή χρησιμοποιούνται για να παράγουν ρεύμα. Επομένως η ροή του νερού είτε 
είναι μέσα σε σωλήνα είτε ελεύθερη δεν δημιουργεί κανένα πρόβλημα. Ο άνθρωπος 
το κατέχει πολλά χρόνια. Στην Επιτροπή Τεχνικών Θεμάτων δεν είμαστε αρμόδιοι να 
το αποχαρακτηρίσουμε αλλά να δούμε αν έχει τις προϋποθέσεις για να παραχωρηθεί. 
Αυτή την απόφαση την πήραμε κι αν ακυρώθηκε από το άρθρο 18 δεν έχει καμία 
σημασία. Εμείς καλούμαστε τώρα να αποφασίσουμε αν πρέπει να αποχαρακτηριστεί 
κι οπωσδήποτε πρέπει να γίνει. Η ποσότητα νερού που συλλέγεται εκεί είναι ελάχιστη 
γιατί το νερό από τα Παπάκια το περισσότερο πάει στη ΔΕΗ. 

Τσιάρας: Επί του τεχνικού του θέματος ήθελα να αναφέρω τις αμφιβολίες μου 
για τον λόγο ότι όταν ο χάρτης λέει κάπου ρέμα σημαίνει ότι αυτό δεν 
κατασκευάζεται από κάποιον για κάποιες ανάγκες αλλά υπήρχε από την 
αποστράγγιση των ομβρίων υδάτων. Γι’ αυτό λέγεται ρέμα και δεν είναι 
χαρακτηρισμένο ως χαντάκι. Το ρέμα προϋπήρχε όλων μας, δημιουργήθηκε από τις 
ανάγκες της βροχής και της αποστράγγισής της γι’ αυτό πιστεύω ότι είναι επικίνδυνη 
η παραχώρηση γιατί μπορεί να μην έχει νερό αλλά δεν μπορούμε να ξέρουμε τα 
στοιχεία της φύσης και τι νερό θα κατεβάσει σε μία πολύ δυνατή βροχή. Το ότι δεν 
χρησιμοποιείται για άρδευση δεν σημαίνει τίποτα γιατί το ρέμα παίζει το ρόλο 
αποστράγγισης της πλαγιάς του Βερμίου. Αν το ψάχνατε καλύτερα θα βλέπατε ότι τα 
ρέματα δεν παραχωρούνται ακριβώς γιατί είναι επικίνδυνη αυτή η παραχώρηση. 

Πρόεδρος: Δεν ευλογούμε καθόλου τα γένια μας κε Ορφανίδη και γνωρίζετε 
πολύ καλά ότι τα θέματα τα επεξεργάζονται οι επιτροπές. 

Δήμαρχος: Ο νομικός σύμβουλος με τεκμηριωμένη γνωμοδότηση γνωμοδοτεί 
ότι αυτό το κοινόχρηστο ρέμα έχασε πλέον την αξία του γιατί δεν χρησιμοποιείται 
εδώ και πολλά χρόνια κι αυτό γιατί τα νερά που έπεφταν από τα Παπάκια πήγαιναν 
όντως παλαιότερα σ΄ αυτή την περιοχή και χρησιμοποιούνταν για πότισμα των 
χωραφιών στον κάμπο. Αυτά τα νερά σωληνώθηκαν και πηγαίνουν από άλλη 
διαδρομή και φεύγουν στην Περιφερειακή και άρα οι αθλητικές εγκαταστάσεις που 
κάναμε στην περιοχή της Κυψέλης και όσα οικόπεδα ήταν δεξιά κι αριστερά αυτού 
του ρέματος με πράξεις τακτοποίησης προσκυρώθηκαν. Αυτό που είναι εκτός 
σχεδίου και είναι το χωράφι του κ. Καραμίχου  έχει χτισμένο στάβλο εδώ και πολλά 
χρόνια και δεν χρησιμοποιείται ούτε ως ρέμα ούτε ως ποτιστικός τσιμενταύλακας. Ο 
κ. Καραμίχος αποτάνθηκε στη Δ/νση Γεωργίας, στην Δ/νση Εγγείων Βελτιώσεων της 
Νομ. Αυτοδιοίκησης και στον ΤΟΕΒ και οι τρεις είπαν ότι δεν είναι αρμόδιοι και δεν 



το χρησιμοποιούν. Αρα μένει το Δημ. Συμβούλιο το οποίο και στο παρελθόν 
παραχώρησε ρέματα όπου πράγματι είχαν χάσει την κοινόχρηστη έννοια και αξία 
τους.  

Γι’ αυτό κε Πρόεδρε επιμένω ότι πρέπει να γίνει ο αποχαρακτηρισμός μιας 
που δεν χρησιμοποιείται. Δεν συμφωνώ με την αναβολή, το συζητάμε απόψε για να 
προχωρήσουμε σε άλλη συνεδρίαση στην παραχώρηση της έκτασης στον κ.Καραμίχο 
μια που την κατέχει από την δεκαετία του ΄50. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Γ. Ορφανίδη για αναβολή 
συζήτησης του θέματος; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 10 σύμβουλοι: 

Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Μ. Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος,  Α. Δελαβερίδης, Γ. 
Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Α. Τσιάρας, Η. Σοφιανίδης, Γ. 
Ορφανίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Δημάρχου για συζήτηση 
του θέματος; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, 
Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, 
Θ. Σιδηρόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, 
Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης.  

Πρόεδρος: Κατά πλειοψηφία συνεχίζεται η συζήτηση του θέματος. Ορίστε 
δευτερολογίες. 

Ουσουλτζόγλου: Θέλω να πω  ότι το νερό από τα Παπάκια δεν 
χρησιμοποιείται όλο για παραγωγή ρεύματος αλλά ένα μέρος κι έχουμε το υπόλοιπο 
κι αναρωτιόμαστε τι γίνεται. Ποια υπεύθυνη υπηρεσία θα μας πείσει; Εμείς εδώ δεν 
είμαστε ειδικοί. Ο νομικός σύμβουλος είπε την άποψή του αλλά ειδικότεροι είναι οι 
τεχνικοί κι εδώ στη συντριπτική τους πλειοψηφία έχουν διχογνωμία και ισχυρότερη 
είναι η  πλευρά που αντιτίθεται σ΄ αυτή την παραχώρηση. Για να μη φτάσουμε λοιπόν 
κάποτε σε κάποια δυσάρεστη στιγμή ας είμαστε προσεκτικοί σ΄ αυτά τα ζητήματα 
γιατί καθημερινά βλέπουμε τι γίνεται και γιατί γίνεται. Σκοπεύετε με την εμμονή και 
επιμονή πάρετε όλοι την ευθύνη; 

Δελαβερίδης: Και ο κ. Ορφανίδης είπε ότι έπρεπε να πάει το θέμα στην 
επιτροπή Τεχνικών Θεμάτων διότι εκεί είναι οι πιο ειδικοί, ενδεχομένως μπορούσε να 
γίνει μία αυτοψία και να διαπιστωθεί αν αυτή τη στιγμή ρέουν νερά μέσα και δίπλα 
από το υπό παραχώρηση χωράφι και θα μας έκαναν μία εισήγηση που θα ήταν πιο 
τεκμηριωμένη. Εγώ θα σας αναφέρω ότι η ΔΕΥΑΒ ανέθεσε το έργο και ο εργολάβος 
που ανέλαβε τον κιβωτοειδή αγωγό από την οδό Πιερίων μέχρι και το σχέδιο πόλης, 
τον περιφερειακό του σχεδίου και όχι τον υπάρχοντα είναι ο κ. Μπαλής που είναι εδώ 
κι αν θέλετε να μας πει μέχρι που έγινε το έργο. Εμείς δεν είπαμε να μην το 
αποχαρακτηρίσουμε αλλά να γίνει επέκταση του κιβωτοειδούς αγωγού γύρω στα 300 
μ., να φτάσει μέχρι τον σημερινό περιφερειακό δρόμο κι από εκεί και πέρα τα νερά 
πηγαίνουν ελεύθερα κι άρα δεν θα υπάρχει πρόβλημα. Ζητήσαμε αναβολή για να 
δούμε αυτά τα θέματα αλλά εσείς θέλετε οπωσδήποτε να περάσει απόψε το θέμα.  

Ορφανίδης: Καταρχήν σήμερα θίγεται και το τεχνικό σώμα γιατί αναφέρθηκε 
ότι ένας νομικός σύμβουλος του Δήμου μας λέει αν θα αλλάξουμε ή όχι τον 
χαρακτηρισμό ενός χάντακα. Για μένα είναι εντελώς απαράδεκτο και θα το βάλω 
θέμα στο σώμα των τεχνικών δηλ. να μας τα λένε όλα οι νομικοί και να μην 
υπάρχουμε άλλο εμείς. Αν ήμουν εγώ θα πετούσα την γνωμοδότηση του νομικού 
συμβούλου και καλά θα είναι κε Δήμαρχε να ρωτήσετε πιο αρμόδιους γι’ αυτό το 
ζήτημα και τότε να αποφασίσετε. Στις αρχές της θητείας σας κε Δήμαρχε είχατε 



αναφέρει ότι δεν ξέρετε τι έχετε, μετά από δύο χρόνια ξέρετε; Είχατε πει ότι θα 
κάνετε απογραφή, δηλώθηκαν στο Κτηματολόγιο ή όχι, τα έχετε νομικά στα χέρια 
σας ή όχι; Πρέπει να μας απαντήσετε γιατί είναι σοβαρό ζήτημα όταν ο Δήμος δεν 
γνωρίζει την ακίνητη περιουσία του. 

Φουρνιάδης: Εχει αλλάξει η ροή του νερού που ερχόταν από τα Παπάκια, 
ελάχιστο πηγαίνει από εκεί και δεν μπορώ να καταλάβω γιατί αυτή η ευαισθησία σε 
εκτός σχεδίου χωράφι που από το ΄50 δεν υπάρχει πρόβλημα. Νομίζω πρέπει να 
παραχωρηθεί. 

Δήμαρχος: Αν κε Ορφανίδη καθυστερήσαμε να δημοσιεύσουμε ή να φέρουμε 
θέμα για συζήτηση στο Δημ. Συμβούλιο τους ισολογισμούς του Δήμου για τα έτη 
2002 και 2003 είναι ακριβώς γι’ αυτό το λόγο, γιατί κάποιοι δεν είχαν φροντίσει στο 
παρελθόν να καταγράψουν την περιουσία του Δήμου. Ολοκληρώθηκαν οι 
διαδικασίες, καθυστερημένα μεν αλλά ήδη είναι έτοιμος ο ισολογισμός του 2002 και 
σε λίγο θα είναι έτοιμος και του 2003 και θα τα φέρουμε και τα δύο θέματα μαζί στο 
πρώτο δημ. συμβούλιο του Ιανουαρίου. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Δελαβερίδη για αναβολή 
λήψης απόφασης επί του θέματος; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 9 σύμβουλοι: 
Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Μ. Γαβρίδης, Α. Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. 
Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Α. Τσιάρας, Η. Σοφιανίδης, Γ. Ορφανίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Δημάρχου για λήψη 
απόφασης επί του θέματος; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, 
Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, 
Θ. Σιδηρόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, 
Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης.  
 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Δ. Δάσκαλος. 
 Πρόεδρος: Προχωρούμε στη λήψη απόφασης επί του θέματος.  

Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση του κ. Αντιδημάρχου, όπως 
υποστηρίχθηκε από τον κ. Δήμαρχο; 
 Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, 
Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, 
Θ. Σιδηρόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, 
Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης.  
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση της κας Ουσουλτζόγλου να μην 
αποχαρακτηρισθεί η έκταση; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 8  σύμβουλοι: 
Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Μ. Γαβρίδης, Α. Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. 
Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Α. Τσιάρας, Η. Σοφιανίδης. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Δ. Δάσκαλος, Γ. Ορφανίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από  11-11-2004 εισηγητικό σημείωμα του  αντιδημάρχου οικονομικών Β. 
Γιαννουλάκη. 
2.- Το υπ’ αριθ. 756/10-9-04 έγγραφο του ΤΟΕΒ Βέροιας. 
3.- Την από 27-9-04 γνωμοδότηση του νομικού συμβούλου του Δήμου. 
4. Τις προτάσεις και απόψεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων, όπως 
διατυπώθηκαν στη συζήτηση του θέματος. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 



6.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.).  
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Εγκρίνει τον αποχαρακτηρισμό, ως ρέμα, του υπ’ αριθ. 1578 κοινοχρήστου 
τεμαχίου του αγροκτήματος Βέροιας Ο.Δ. 1931, που παραχωρήθηκε στο Δήμο με την 
υπ’ αρ. 12064/2064/58 απόφαση του Νομάρχη Ημαθίας και μεταγράφηκε νόμιμα στα 
βιβλία μεταγραφών του υποθηκοφυλακείου Βέροιας στον τόμο ΚΖ με αυξ. αριθμό 
294. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  860 / 2004 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Τσιάρας 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλιίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  4-1-2005 
Ο Δήμαρχος 

 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ  
 


